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Saksprotokoll 

 
Utvalg: Ungdommens bystyre 

Møtedato: 30.01.2023 

Sak: 10/23 
  

Tittel: Saksprotokoll - Til uttalelse Området Høgskoleveien - Grensen, 
detaljregulering, sluttbehandling  

Resultat:  

Arkivsak: 20/58340 
 
Vedtak: 
Ungdommens bystyre vedtok følgende felles uttalelse: 
 
Vi i Ungdommens Bystyre stiller oss negative til forslaget om en 5. etasje, vi ser det som 
kritikkverdig at begrunnelsen for en 5. etasje først var et klasserom, men nå er det ingen 
planer for den etasjen. Utbyggingen av en 5. etasje krever en reell begrunnelse, dagens plan 
viser ikke til positive forhold med tanke på bærekraftsmål. Hensikten til den 5. etasje vil være 
positiv om den blir brukt til verdifull undervisning for studentene, vi ser en mulighet for en 5. 
etasje om disse kriteriene blir oppfylt.  
 
Vi i Ungdommens Bystyre stiller oss positive til å både flytte lokalet med 5 meter og senke 
takhøyden med 3 meter, dette er fordi vi mener at det er viktig med sollys hos beboerne. Vi 
mener at utbyggingen av bygget skal minst mulig påvirke tomter rundt. 
 
 
Behandling: 
Elise Sangereid fra byplankontoret orienterte kort om saken. Ungdommens bystyre fikk 
anledning til å stille spørsmål.. 
 
Ungdommens bystyre fremmet følgende forslag til felles uttalelse: 
Vi i Ungdommens Bystyre stiller oss negative til forslaget om en 5. etasje, vi ser det som 
kritikkverdig at begrunnelsen for en 5. etasje først var et klasserom, men nå er det ingen 
planer for den etasjen. Utbyggingen av en 5. etasje krever en reell begrunnelse, dagens plan 
viser ikke til positive forhold med tanke på bærekraftsmål. Hensikten til den 5. etasje vil være 
positiv om den blir brukt til verdifull undervisning for studentene, vi ser en mulighet for en 5. 
etasje om disse kriteriene blir oppfylt.  
 
Vi i Ungdommens Bystyre stiller oss positive til å både flytte lokalet med 5 meter og senke 
takhøyden med 3 meter, dette er fordi vi mener at det er viktig med sollys hos beboerne. Vi 
mener at utbyggingen av bygget skal minst mulig påvirke tomter rundt. 
 
Votering: 
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Felles forslag til uttalelse ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Elektronisk dokumentert godkjenning uten underskrift


